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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SV. KUZAM 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:024-05/22-01/8 
URBROJ:2170-1-09-10-22-20 
Rijeka,27.10.2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 
SA 44 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
44. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 27.10.2022. s početkom u 9,00 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 

 Ivana Sluga, zamjenik predsjednika VMO 

 Šerifa Šepić, članica VMO 

 Gordana Grdinić, član VMO 

 Milan Dragičević, član VMO 
Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 
  

 
Usvajanje zapisnika sa 43 sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Mjesnog odbora za 2022. – očitovanje na odgovor Odjela gradske uprave 
za komunalni sustav 

2. Izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti obilježavanja dana mjesta pod 
nazivom “Kuzimnja 2022”. 

3. Komunalna problematika 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
Predsjednik VMO upoznaje članove Vijeća da je Odjel gradske uprave za komunalni sustav 
na temelju dostavljenih materijala Vijeća, dao tabelu u kojoj su prikazani svi prijedlozi VMO 
istim redoslijedom kako su navedeni od strane VMO. Uz svaku stavku od strane Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav upisana je procjena iznosa sredstava potrebnih za 
realizaciju ili objašnjenje zbog kojeg prijedlog VMO ne može biti uvršten. Od VMO se traži 
da utvrdi ostaje li kod ranije danog rasporeda prioriteta, te je Vijeće upoznato s odgovorom 
koji je u tabeli naveden i planiranim sredstvima za prioritete održavanja objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području MO Sv. Kuzam u iznosu od 134.000,00 kuna. 
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Temeljem predloženog prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
na području Mjesnog odbora Sv. Kuzam od strane Vijeća MO Sv. Kuzam za 2023. od 
nadležne službe Grada dobiven je sljedeći odgovor: 
1. Tehnička priprema za postavu fitnes sprava na prostoru sjeveno od igrališta za igre s 
loptom u Ulici Sveti Kuzam između kućnog broja 9 i kućnog broja 11 – u nadležnosti ZKD –
u komentaru navedeno je da zbog složenosti zahvata, a prije izvođenja radova, potrebna je 
izrada tehničke dokumentacije – procjena radova iznosi 35.000,00 kn 
2.  Nastavak sanacije kolnika u ulici Sv. Kuzam od kućnog broja 18/A do Mjesnog groblja 
Sv. Kuzam - u nadležnosti R+- procjena radova iznosi 84.000,00 kn 
3. Ličenje tribina i ograde na boćalištu Sv. Kuzam – u nadležnosti ZKD – procjena radova 
iznosi 15.000,00 kn 
Nakon kraće rasprave donesen je sljedeći  
Zaključak 
Temeljem navedenog raspored prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Mjesnog odbora Sv. Kuzam za 2023. bi glasio: 

 Tehnička priprema za postavu fitnes sprava na prostoru sjeveno od igrališta za igre s 
loptom u Ulici Sveti Kuzam između kućnog broja 9 i kućnog broja 11 – plan: iznos od 
35.000,00 kn  

 Nastavak sanacije kolnika u ulici Sv. Kuzam od kućnog broja 18/A do Mjesnog groblja 
Sv. Kuzam11 – plan: iznos od 84.000,00 kn  
Pozvati će se nadležna osoba Rijeka Plusa kako bi se zajednički izašlo na teren i sagledali 
najkritičniji dijelovi kolnika i odredile točne lokacije za sanaciju, a prema iznosu s kojim se 
raspolaže. Isto tako na terenu će se ukazati i na suhozide koji se ruše kako bi se dobilo 
mišljenje o daljnjem postupanju i mogućnosti uvrštenja za realizaciju iz navedene stavke 
prioriteta.  

 Ličenje tribina i ograde na boćalištu Sv. Kuzam – plan: iznos od 15.000,00 kn  
 
 
AD 2 
Predsjednik se osvrnuo da je uspješno realiziran program obilježavanja blagdana mjesta 
pod nazivom "Kuzminja 2022." kao i provođenja programske aktivnosti pod nazivom 
„Biramo najljepšu okućnicu i balkon u 2022.“ čija je svečana podjela priznanja i nagrada 
sudionicima u akciji održana u sklopu obilježavanja Kuzminje. Provjereno je s nadležnima u 
Parkovima Plus da su svi 22 učesnika dobiveni poklon bon u iznosu od 150,00 kuna 
iskoristili u Parkovima Plus za nabavku sadnica, cvijeća, zemlje i sl.  
Predsjednik nadalje informira da se prema zaključku Vijeća u Parkovima Plus tražila 
adekvatna biljka za prostorije MO, međutim kako nije nađeno, kupljena su 3 čempresa koje 
je potrebno posaditi, te postavlja upit članovima Vijeća o prijedlogu lokacije za sadnju istih. 
Zaključak 
VMO jednoglasno se složilo da se čempresi posade uz ogradu između sportskog igrališta i 
prostora kiparske kolonije. U sklopu provođenja eko akcije drugi će se tjedan planirati da se 
pozovu 5 mještana za pomoć u iskopu rupa kako bi se posadili pripremljeni čempresi. 
 
 
AD 3 
Predsjednik informira članove Vijeća o sljedećem: 
- Rijeka Plus realizirao je u naselju Baraći asfaltiranje kolnika uz šahtu i novo izvedenu 
rešetku, te izvršio pripremu i asfaltiranje kolnika uz zid kod kbr. 50. 
Zaključak  
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
- Rijeka Plus u svezi zatraženog da se izvrši premještaj tabela oznake mjesta, dostavio 
povratnu informaciju u kojem navode da uz isprike na vremenskom odmaku dostave 
odgovora, obavještavaju kako je sanacija izvršena. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je usvojilo da se ponovo obrati Rijeka Plusu u kojem će se 
prije svega zahvaliti što se na zamolbu Vijeća izvršio premještaj tabele iz ograđene privatne 
parcele na javnu površinu. Međutim tabela koja označava kraj grada Rijeke, po mišljenju 
Vijeća bi trebala biti skinuta sa sadašnje lokacije i biti premještena uz postojeću tabelu 
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završetka naselja Sv. Kuzma jer su sadašnja stanja s tabelama zbunjujuća. Dostaviti će se i 
slike tabela na terenu. 
 
- K.D. „Čistoća“ dostavila je mail u kojem informiraju da nakon što je postavljena nova 
dječja sprava u parku „Placa“ temeljem planiranog usvojenog prioriteta VMO za 2022. 
ostala su neutrošena sredstava, te se traži od Vijeća prijedlog o vrsti radova ili naručivanju 
opreme po ostatku sredstava. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje, te je jednoglasno donijelo odluku da se nadležnu osobu 
iz K.D. „Čistoće“ pozove na teren, te da se dobije informacija o iznosu preostalih sredstva i 
tada na terenu definira moguća postava uz postojeće dječje sprave i jednu fitnes spravu. 
 
- Predsjednik predlaže da se komunalnom redarstvu dostavi obavijest da je uočeno na Sv. 
Kuzmu odbačen glomazni otpad, međutim navedena lokacija je u nadležnosti Grada Bakra 
te bi komunalni redar Grada Rijeke trebao obavijestiti kom. redara Grada Bakra da je 
potrebno uklanjanje navedenog, kako bi spriječili daljnju devastaciju i stvaranje divljeg 
deponija. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo s predloženim. 
 
- Predsjednik predlaže da se K.D. “Kozali” dostavi zamolba da u dane obilježavanja 
blagdana Svih Svetih i Dušnog dana (ponedjeljak 31.10., utorak 01.11. i srijedu 02.11.) 
bude uključen reflektor na mjesnom groblju Sv. Kuzam od 18 sati do ujutro (cijelu noć). 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo s predloženim. 
 
- Predsjednik i gosp. Milan Dragičević konstatiraju da je potrebno obratiti se Hep-u u svezi 
nedovršenih radova kod kbr. 17 tj. potrebno je betonirati postojeću rupu uz novo postavljeni 
stup. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo s predloženim, te će isto zatražiti od Hep-a. 
 
- Gosp. Milan Dragičević skrenuo je pažnju na problem neredovite dostave pošte 
mještanima Sv. Kuzma, te je dan prijedlog da se o istom obavijesti Poštanski ured Rijeka. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je usvojilo prijedlog, te će se o istom obavijestiti Poštanski 
ured Rijeka. 
 
- Predsjednik podsjeća da su u trećem mjesecu ove godine Vijeće Mjesnog odbora Sv. 
Kuzam i Vijeće Mjesnog odbora Draga uputili K.D. Autotroleju i Komunalnom sustavu 
Grada Rijeke mail u kojem su zajedno zamolili da se odredi termin za održavanje 
zajedničkog sastanka u svezi mogućeg povratka linije 9 jer postoji veliki interes mještana za 
njegovim povratkom. Nakon što nije dobiven nikakav odgovor ravnateljica Direkcije za 
mjesnu samoupravu uputila je u mjesecu svibnju mail na navedene službe u kojem je 
zamoljeno dobivanje termina za održavanje zajedničkog sastanka s gore spomenutim 
Vijećima, a na kojem bi i ona bila nazočna, međutim do danas nije dobivena povratna 
informacija ni na mail ravnateljice. Stoga je prijedlog predsjednika da se Vijeće ponovo 
obrati ravnateljici Direkcije za mjesnu samoupravu kako bi podsjetili i zatražili ponovno 
pomoć da nadležne službe dostave povratnu infomraciju. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se slaže s predloženim. 
 
 
Sjednica je završila u 11,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

 


